
Zápis č. 2/2018 Komise životního prostředí  

Rady městské části Praha 21, konané dne 26.2.2018 
 

Zahájení jednání        16:30  

Ukončení jednání:    18:00 

Účastníci jednání 
 

Přítomni:  Předsedkyně komise – RNDr. Jitka Jenšovská 

  M. Švejnoha DiS. – tajemník(omluven) 

Ing. R. Březina, Ing. M. Hartman, Mgr. J. Hruška - členové komise 

 

Omluveni: Ing. Václav Beroušek, Ing. Jitka Carbolová, M. Švejnoha DiS.  

Nepřítomni: - 

Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P21: Mgr. Bc. Tomáš Svoboda – vedoucí OŽPD 

Hosté: 

Program  
 

1. Informace o dopisu České asociace odpadového hospodářství (ČAOH) adresovaného všem 

obcím/městům v ČR. 

V dopise ČAOH uvádí, že „se neveřejně připravuje účelová změna zákona o odpadech, která má být 

nesystémově schválena a jejímž cílem je skokové násobné zdražení skládkovacích poplatků“. ČAOH 

se obrací na zastupitelstva obcí s návrhem usnesení, ve kterém by zastupitelstva vyjádřila nesouhlas 

s touto novelizací zákona o odpadech. 

Na výše uvedený dopis reagovalo MŽP informací, že MŽP v současné době připravilo novelu 

odpadového zákona, která prochází systémově standardním legislativním procesem a nehodlá k této 

tzv. euronovele zákona předložit žádné další úpravy (viz přílohy k zápisu).  Nárust skládkovacího 

poplatku by měl být postupný, aby nezatížil ani obce, ani občany. Současně jsou obcím nabízeny 

různé recyklační slevy. 

KŽP vzala tuto informaci na vědomí s tím, že zastupitelstvo MČ není v této věci kompetentním 

orgánem, všechny městské části podléhají rozhodnutí MHMP. 

 

2. Projednání postupu pro provedení změny využití pozemků parc. č. 4262/36 a 4262/37 v k.ú. Újezd 

nad Lesy 

Komise se dohodla na postupných krocích, kterými by mělo být na výše uvedených pozemcích 

dosaženo změny z „orné půdy“ na „trvalý travní porost (louku)“, přičemž by pozemky nadále zůstaly 

v ZPF. OŽPD získá potřebné informace z „Katastru“ a současně se „fakticky“ provede již dříve 

dohodnutá výpověď nájemní smlouvy se Zemědělským družstvem, které má uvedené pozemky 

v nájmu (provede VHČ). 

 

3. Informace o podnětu k prošetření provozu kynologického cvičiště 

Vedoucí OŽPD Mgr. Svoboda informoval členy komise o podnětu, který byl zaslám Městskou částí 

Praha 21 a o postupu, jakým hodlá šetření provozu kynologického cvičiště uskutečnit. 

 

4. Informace k úkolům z minulých jednání 

- Pracuje se na získání projektu zalesnění Do Panenek, projekt bude dán panu Řezáčovi 

k posouzení, zda bude účelné snažit se v bezprostřední blízkosti lesa zakládat a udržovat 

„orchideové louky“ 

- Pan Hartman navrhl, aby kompetentní odbor (pravděpodobně OMI) na základě projektu 

revitalizace parku před školou, ve kterém jsou podrobně zakresleny všechny sítě, provedl/zadal 

odborné firmě přemístění „stojanu“ pro vánoční strom. Současné umístění není vhodné, vánoční 

strom je už příliš blízko mladým dorůstajícím dřevinám v okolí a mohl by je poškodit. Toto 

opatření by mělo vyřešit situaci do doby, než bude plánovaně vysazen nový vánoční strom. 



- K úkolu pro KŽP z Rady konané dne 6.2.2018: projednat rozvoj a využití území (pozemky parc.č. 

544/5, 540, 544/4, 544/8, 544/9 a 440). Na příští jednání komise bude pozván autor návrhu využití 

tohoto území Ing. arch. Jan Záhora, aby členům komise svůj záměr podrobněji vysvětlil  

 

 

 

 

Zapsala:   RNDr. J. Jenšovská    dne: 27.2 2018 

 

Předáno k připomínkování členům KŽP                     dne: 27.2. 2018 

 

Připomínky zapracovány:  

Zápis ověřen dne: - e-mailem 

Termín příštího jednání je:     21. 3. 2018  16:30 

 


